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چگونه ورزشکار صاحب ذهن برنده شود؟ 
آمادگی ذهنی قبل از مسابقه از شش مرحله تشکیل شده است که در صورت 
رعایت آن ها ورزشکار می تواند عملکرد خود را به صورت قابل ملاحظه ای در زمان 
مسابقه، ارتقا بخشد. گرم کردن قبل از مسابقه شامل آمادگی ذهنی برای مسابقه 
به شمار می رود و برخی راهکارهای ذهنی، ورزشکار را برای رقابت آماده می کند 
اما نکته قابل تامل این اســت؛   وقتی از ورزشــکاران می پرسیم قبل از مسابقه 
چگونه گرم می کنید؟ اغلب راجع بــه گرم کردن فیزیکی صحبت می کنند. در 
دنیای کنونی ورزش، ورزشکار باید مهارت های ذهنی مهمی برای گرم کردن قبل 
از مسابقه یاد بگیرد و از آن ها استفاده کند. همچنین، به خاطر داشته باشید که 
گرم کردن به معنای تمرین کردن مهارت ها نیست و مهارت های ورزشکار از قبل 
ایجاده شده و هدف، آمادگی در جهت استفاده بهینه از آن ها برای مسابقه است. 
اضطراب قبل از مسابقه یک مانع اساسی برای داشتن عملکرد آرام و بی درد سر 
اســت و گرم کردن قبل از مسابقه می تواند به احساس آرامش، متمرکز ماندن و 

داشتن اعتماد به نفس بالا برای مسابقه کمک کند.
ورزشــکاران هر روزه مشــغول تمرین و ورزش هستند تا به صورت مطلوب 
آمادگی خود را حفظ کنند و بتوانند در زمان مسابقه عملکرد خوبی داشته باشند.
احساس ثبات و آرامش در مورد مسابقه پیش رو، احساس اعتماد به نفس در 
مورد مهارت ها در شروع مسابقه، لذت از رقابت و غلبه بر عوامل مخل و تضعیف 
کننــده تمرکز قبل از بــازی و اعتماد به مهارت های آموخته شــده،   به معنای 

آمادگی روتین ذهنی قبل از مسابقه است.
بر اساس این مطلب که از سوی  حمید یاری و محمدصادق رفعت روانشناسان 
ورزشــی تهیه شده و از سوی فدراسیون پزشــکی ورزشی در اختیار ایسنا قرار 
گرفته،   آمده اســت: آمادگی ذهنی قبل از مســابقه نیز از شش مرحله تشکیل 
شــده است؛   انتقال از زندگی به ورزش و وارد شدن به نقش ورزشکاری، تمرکز 
انحصاری بر نقش ورزشــکاری و توقف هرگونــه نگرانی در مورد اتفاقات زندگی 

اولین مرحله آمادگی ذهنی قبل از مسابقه است.
دور انداختن توقعات و درخواســت های سخت گیرانه و فراموش کردن انتظار 
کامل یا برنده بودن دومین مرحله است و سومین مرحله اینکه ورزشکار شرایط 

را قبل از مسابقه به خوبی کنترل کند و اعتماد به نفس خود را به دست آورد.
مرحله چهارم از آمادگی ذهنی قبل از مسابقه اینکه ورزشکار به جای تمرکز بر 
نتیجه بازی، روی عملکرد و فرآیند مسابقه خود تمرکز کند و در لحظه باشد و به 
زمان جلوتر فکر نکند و در مرحله پنجم عملکرد و برنامه بازی را تمرین و تجسم 
کند چگونه می خواهد مســابقه دهد. در مرحله ششم نیز ذهن و جسم خود را 
آماده کنید و به مهارت هایتان اعتماد داشته باشید. آمادگی بازی کردن را داشته 

باشید و تمرین را متوقف کنید و وارد بازی شوید.
منبع: ایسنا 

نگاه

بدون شــک نسل تیم ملی که راهی جام جهانی ۱۹۹۸ 
فرانســه شــد، برای مردم ایران جایگاه ویــژه ای دارد. از 
بازیکنان اصلی آن تیم که در جام جهانی به میدان رفت و 
خاطرات زیادی را برای فوتبال دوستان ایرانی رقم زد، نادر 
محمدخانی است که این روزها در انگلستان سکونت دارد.

محمدخانــی کــه از ســتون های دفاعی تیــم ملی و 
پرســپولیس بــود، در بازی های آســیایی ۱۹۹۰ پکن و 
بازی های آسیایی ۱۹۹۸ بانکوک به همراه تیم ملی قهرمان 
شــد. محمدخانی در فوتبال باشــگاهی در تیم هایی چون 

کشاورز، پرسپولیس و بهمن کرج هم حضور داشته است.
این ملی پوش پیشکسوت فوتبال به تازگی گفتگویی با 

ایسنا داشته که بخش هایی از آن را می خوانید:
از چه سالی وارد پرسپولیس شدید؟

از ســال ۶۱ به پرســپولیس آمدم اما به صورت مرتب 
در این تیم نماندم. ســال ۶۵ هــم به نیروی زمینی رفتم. 
بعد از نیروی زمینی به باشگاه پیام رفتم و با حقوق ماهی 
۱۰۰۰ تومان فوتبالم را ادامه می دادم. بعد از پیام دوباره به 
پرسپولیس بازگشتم و آن زمان برخی بازیکنان پرسپولیس 
نظیر محمد پنجعلی و ناصر محمدخانی به خارج از کشور 
رفتــه بودند. آن زمان به عنوان دفاع وســط با آقای کاظم 
ســیدعلی خانی بــازی می کردیم. خاطرم هســت بعد از 
ســربازی دوباره به پیام آمدم و آن زمان آقای غرضی وزیر 
ارتباطات بود و در شهرک آپادانا یک واحد آپارتمان به من 

داد تا در آنجا زندگی کنم.
هم نام ناصر محمدخانی هســتید، آیا تا به حال 
شده شما را با او اشتباه بگیرند و یا فکر کنند که با 

یکدیگر قوم و خویش هستید؟
بله بارها این اتفاق افتاده اســت. همه فکر می کردند او 
برادر من است. در صورتیکه او برادری دارد که نامش نادر 
اســت من هم برادری دارم که نامش ناصر است. آن زمان 
که در آلمان بودیم و ماجرای خانم آقای ناصر محمدخانی 
رخ داد. خیلی ها به من تســلیت می گفتند. در صورتی که 
من می گفتم که ناصر از اقوام من نیست. ناصر محمدخانی 
اصالتا برای غرب ایران و من برای شــرق هستم. ما اصالتا 

متعلق به شاهرود هستیم.
شما سال ۱۳۶۷ به تیم ملی دعوت شدید، درست 
زمانی که ۱۴ نفر بخاطر اختلاف نظر با آقای دهداری 
از تیم ملی اســتعفا داده بودند. شــما خصوصیات 

اخلاقی آقای دهداری را چطور ارزیابی می کنید؟
او در درجــه اول یک پــدر واقعی بود. هر چیزی که به 
من یاد داد را من ســعی کردم به فرزندانم بیاموزم. فرزند 
من هم مثل من عاشــق مملکت ایران است و اهل ورزش 
و کوهنوردی است. زمانی که فوتبال بازی می کردیم. پول 
چندانی نمی گرفتیم و بیشترین قرارداد من مربوط به پلی 
اکریل بود که ۱۰ میلیون تومان می گرفتم. در ادامه به قطر 

رفتم و دو برابر پولی که در ایران می گرفتم درمی آوردم.
ما روایت هــای افرادی که از تیم ملی اســتعفا 
داده اند را شــنیده ایم. آن ها از روحیه تند و سخت 
افرادی  از  می گفتند. شما  دهداری  آقای  گیری های 
هستید که به واسطه آن استعفا به تیم ملی دعوت 
شدید چون نســل تیم ملی تغییر کرد. به نظر شما 
آیا واقعا آقای دهداری تا این حد سخت گیر بودند؟

ســخت گیری برای چه بود؟ سخت گیری برای خودش 
بود یــا اینکه نام ایــران را بزرگ کند؟ همه آن ســخت 
گیری هایی که آقای دهداری داشتند بعدا به قانون تبدیل 
شد. آن زمان ما ابرقدرت آسیا بودیم. الان ببینید که همه 
تیم ها لباس یک شکل می پوشند، پس این نشان می دهد 
که آقای دهــداری کار بدی نمی کردند. من خیلی در این 
باره تحقیق کردم و از کســانی که قبلا در تیم ملی بودند 
پــرس و جو کردم. حتــی زمانی که آقــای جلال طالبی 
سرمربی تیم ملی شــدند تحقیق کردم و دیدم که او یک 
نابغه بوده اســت. اگر کســی به جز آقای طالبی سرمربی 
تیم ملی می شــد، تیم به هم می ریخت. شما اگر خودتان 
ســرمربی تیم ملی باشــید و کســی بازی نکند اما انتظار 
داشته باشد که بازی کند چه کار می کنید؟ آن هم زمانی 
که تیم هم می برد. آیا به ترکیب تیم تان دســت می زنید؟ 
اگــر آن بازیکنان کنار بروند باز هــم تیم تان می برد، پس 
دیگر نمی خواهم درباره این موضوع صحبت کنم. قبلا اسم 
می بردم و از برخی نفرات یاد می کردم اما ناراحت می شدند 
اما الان دیگر فقط مردم برایم مهم هستند چون می خواهم 

صحبتی کنم که مردم دوست داشته باشند.
برخی می گویند به واسطه آن اتفاق آقای دهداری آنقدر 
غصه خوردند که درگذشــتند. آیا شــما هم فکر می کنید 

درگذشت آقای دهداری به خاطر آن مسئله بود؟
آقای دهداری واقعا ناراحت بودند. چون در ورزشــگاه 
آزادی هم به او بی احترامی شــد و به او برف پرت کردند. 
در ادامه ما در ســال ۸۸ همراه با مجیــد نامجو مطلق و 
ســیروس قایقران ســوم شــدیم. ببینید چقدر آن زمان 
استعداد داشــتیم، ای کاش از شکست ها و ناملایمت های 
فوتبال درس بگیریم. ما یک مدیر در باشــگاه ها نمی بینیم 
که سر جای خودش باشــد. بازیکن تا به یک مدیر عادت 
کند چند ســال طول می کشــد. زمانی کــه آقای پروین 
سرمربی تیم ملی شدند شما هم به تیم ملی دعوت شدید 
و به همراه این تیم به بازی های آســیایی پکن رفتید و به 
قهرمانی رسیدید، خیلی ها می گویند آن سال بهترین نسل 
فوتبال ایران در تیم ملی حضور داشت. از آن سال ها برای 

ما صحبت کنید.
آن تیم شرایطش به گونه ای بود که همه یکدل بودند، 
دو دفاع وســط در تیم حضور داشــت و اگر آقای پنجعلی 
بازی می کرد، انگار من بــازی می کردم. اصلا این حرف ها 
نبــود که بگوییم چرا من بازی نکردم. دوره ایویچ هم همه 
خوب ها را به مســابقات می بردید. یک مربی باید همیشه 

بهترین نفرات را با خود به بازی ها ببرد.
در فینال آن رقابت ها احمدرضا عابدزاده ســه 
پنالتی برای ایــران گرفت، آیا از آن بازی خاطره ای 

دارید؟
در آن بــازی احمدرضــا عابدزاده واقعــا روحیه خوبی 
داشــت، البته آقــای پروین به او قــول داده بود که بابت 
گرفتــن هر پنالتی ۱۰۰ دلار به او بدهند. آقای پروین هم 
بــه قول هایش عمل می کرد و اینگونه نبود که حرفی بزند 

و انجام ندهد. 

در رختکن پاداش بازیکن را می داد. آقای فیروز کریمی 
هم همین گونــه بود و می گفت بــازی را ببرید و پاداش 
همین جاســت. ببینید این پاداش ها برای بازیکنان جوان 
انگیزه زیاد ایجاد می کند. در بازی های پکن بازیکنی نبود 
که بخاطر شــرایط اعتراض کند و همه یکدل بودند. علی 
پروین به عنوان ســرمربی تیم اصلا نگاه رنگی نداشــت. 
پرویــن به خوبی تیم را مدیریت می کرد. شــما ببینید در 
بازی های آســیایی سال ۹۸ علی کریمی را در پست دفاع 
چــپ بازی می دهند و بعد او بــه من می گوید من در این 
پســت تخصص ندارم اما من در پاسخش گفتم که نگرانی 
نداشته باشد هر توپی پشت سر من افتاد به زیر توپ بزن و 
هر کاری در بازی خواستی انجام بده، همین شد که او در 

بازی با کره از سمت راست گلزنی کرد.
مدتی پیش اظهار نظر جالبی درباره علی پروین 
داشتید که بســیار پر بازدید شــد. هنوز هم سر 

حرفتان هستید؟
من حرف مردم را زدم و همانجا هم گفتم آقای پروین 
اجازه بدهید این موضوعات سربســته باقــی بماند. به آن 
شــبکه تلویزیونی که با آن ها مصاحبه می کردم هم گفتم، 
اگر در ایران درســت کار کنند همه شما جمع می شوید. 
ما دلمان با همین نظام اســت و بــرای این نظام زحمت 
کشیده ایم. باز خدا را شکر که بعدها کلیپی منتشر شد که 
خیلی از حرف های مرا اثبات می کرد.علی پروین ســلطان 
نماند، مــردم بزرگی علی پرویــن را می خواهند نه اینکه 

کسی جلویش برود و گردنش را کج کند.
بعد از آن ماجرا آقای پروین با شما تماس نگرفت؟

نه، خودش تماس نگرفت، اگر تماس می گرفت صحبت 
می کــردم اما دامــادش تماس گرفــت و حرف هایی زد و 
اعتــراض کرد. بعدها هم مجتبی محرمی تماس گرفت که 
او هــم از حرف هــای من ناراحت بود اما مــن به او گفتم 
خودت شــاهد بودی و همه چیز را دیــده ای. علی پروین 
هنوز هم برای من سلطان است اما ایکاش سلطان می ماند. 
خانه ای در زعفرانیه خریــد به مبلغ هفت میلیون تومان 
که سه و نیم میلیون تومان آن را پول داد که مابقی اش را 
نداشــت که پرداخت کند. همان موقع من به او گفتم که 
می خواهم ازدواج کنم و لطفا از همین خانه ها به هر دو نفر 
یک خانــه بدهید. در حالیکه با ۱۰۰۰ تومان حقوق حتی 
غذای هفته را هم نمی توانســتیم بخریــم. تا همین اواخر 
فوتبال هم حتی خودروی شخصی نداشتم و بازیکنان سر 

راه مرا سوار می کردند تا به تمرین تیم ملی بروم.
منظورتان این است که علی پروین سلطان نماند؟

بله! ســلطان نماند، کاش سلطان می ماند. مردم بزرگی 
علی پروین را می خواهند نه اینکه کســی جلویش برود و 
گردنش را کج کند. ما هر چه می گوییم واقعیت اســت و 

مسائلی که وجود دارد.

دارنــده مدال برنز آســیا ۲۰۱۷ گفــت: نفراتی که من 
شکســت دادم تاکنون به تورنمنت های مختلف اعزام شده 
اند و کادر فنی تیم ملی بایــد این فرصت را در اختیار من 

هم قرار بدهد.
بــه گزارش ایســنا، حامد رشــیدی دربــاره حضور در 
رقابت های کشتی آزاد جام تختی، گفت: تقریبا تمام نفراتی 
که برای انتخابی تیم ملی مدعی بودند در جام تختی شرکت 
کردنــد. در وزن ۷۴ کیلو هم غیــر از یک نفر، همه حضور 

داشتند. 
دارنده عنوان نایب قهرمانی جام تختی در وزن ۷۴ کیلو، 
ادامه داد: دیروز من یک دور اســتراحت داشــتم و تا فینال 
۳ مبارزه انجام دادم اما متاســفانه فینال را با نتیجه یک بر 

یک باختم. 
رشــیدی درباره مبارزه با فیروزپور در فینال و باخت در 
لحظات پایانی، خاطرنشــان کرد: تا لحظات آخر جلو بودم 
و فکــر می کنم یک اخطار بی ربط هم به من دادند البته در 

کشتی این چیزها هست. 
وی در پاســخ به این سوال که آیا قرار است به تورنمنت 

خارجی اعزام شــود یا خیر؟ گفت: این موضوع دست کادر 
فنی تیم ملی است. نفراتی را که من بردم به تورنمنت  اعزام 
شده بودند. من سال  گذشته به خاطر مشکلاتی که داشتم 
بدنم آماده نبود اما امســال بــرای جام تختی ۳ ماه تمرین 
کردم.  دارنده مدال برنز آسیا ۲۰۱۷ درباره سطح مسابقات 
جام تختی و میزبانی تنکابن، اظهار کرد: ســطح مسابقات 

خوب بود اما میزبانی مازندران خوب نیست.
 مثلا سال های قبل در کرمانشاه و تبریز خیلی خوب بود 

اما اینجا سالن کوچک است. 
رشیدی در پاسخ به این سوال که اگر بازی های آسیایی 
برگزار می شــد کشــتی گیران مختلف می توانستند هم در 
جهانی باشــند و هم در آســیایی، گفت: با توجه به فاصله 
زمانــی کم میان بازی های آســیایی و جهانی باید ۲ تیم را 
اعزام می کردند اما بازی های آسیایی لغو شد و تنها مسابقات 

جهانی در پیش خواهد بود.
او درباره این که آیا شانس حضور در بازی های کشورهای 
اسلامی را دارد؟ گفت: همه چیز دست کادر فنی است. باید 
به من ۱۰۰ درصد این شــانس را بدهند که در مســابقات 

شرکت کنم چون کسانی که با من کشتی گرفتند به چند 
تورنمنت اعزام شدند، همیشه در اردو بودند و بهترین شرایط 

را داشتند که با من کشتی گرفتند اما من از خانه با تمریناتی 
که داشتم به این مسابقات آمدم.

نایب قهرمان المپیک توکیو گفت: از مسئولان خواهش می کنم به بحث وزنه 
برداری ورود کنند چون در وضعیت بسیار بدی قرار داریم. به گزارش ایسنا، علی 

داودی در مــورد علــت ترک اردوی تیم ملی وزنه برداری بیان کرد: خوشــحالم 
که از طریق رســانه ملی صحبت می کنم و در عمل انجام شــده قرار نمی گیرم و 
با رســانه های ضد انقلاب صحبت نمی کنم. آقای مرادی عنوان کردند که رسول 
معتمدی گریه می کرد. بایــد بگویم که هم ماه گریه می کردیم البته نه به خاطر 
تمرین بلکه به خاطر بی توجهی و کم توجهی فدراسیون در تهیه امکانات، تغذیه 
و مکمل مناسب بود. تمام دغدغه فدراسیون باید این باشد که شرایطی فراهم کند 
تا فقط ورزشــکار تمرکزش روی تمرینات بگذارد نه اینکه چند ماه مانده به آغاز 
گزینشی های المپیک، با فدراسیون وارد جر و بحث شویم که چرا به ما ماکارونی 
با ســویا می دهد یا اینکه بعد از سه جلسه تمرین با بدن های خسته و کوفته باید 
عدس پلو بخوریم.  همچنین چرا یک کارمند فدراســیون که از لحاظ فنی دانش 

کافــی ندارد، باید برای ما تصمیم بگیرد که چــه کاری انجام بدهیم و چه کاری 
انجام ندهیم. داودی با اشاره به دیدار با صالحی امیری رییس کمیته ملی المپیک 
گفت: ما خودمان وقت گرفتیم و با رییس کمیته ملی المپیک دیدار داشــتیم. او 
پدرانــه با ما صحبت کرد. من الان هم به نمایندگی از ســس وزنه بردار که برای 
اهتزاز پرچم ایران تلاش کرده اند، صحبت می کنم. رئیس فدراسیون می گوید که 
پرداخت حقوق و مکمل وظیفه فدراسیون نیست و فدراسیون های دیگر هم این 
کار را نمی کنند.  فدراسیون های دیگر هم اگر حقوق ندهند، قطعا امکانات خوبی را 
برای ورزشکاران خود فراهم می کنند. من از آقای مرادی می خواهم که به والیبال، 
بسکتبال و کشتی برود و شرایط آن ها را ببیند. نمی دانم چه اساسی می گوید که 

وضعیت آنها بدتر از ما است و مطمئنم که بدترین وضعیت را وزنه برداری دارد.

او ادامه داد: رییس فدراســیون می گویــد چرا بچه ها وقتی ماهیچه می خورند 
حرفی نمی زنند. اصلا بحث این حرف ها نیست. ما حداقل امکانات را می خواهیم. 
من از تمام مسئولان خواهش می کنم که به ما کمک کنند و به وزنه برداری ورود 
کنند. پدر و مادرها برای فرزندان خود زحمت کشــیده اند تا به تیم ملی برسند و 
اکنون که وارد تیم ملی می شــوند با چنین شرایطی مواجه هستند. ما از نسبت 
به حریفانمان بیشتر تمرین می کنیم اما به دلیل نداشتن تغذیه مناسب و مکمل 
و امکانات آســیب می بینیم و افت می کنیم. نایب قهرمان المپیک توکیو در مورد 
مقدار پاداشی که فدراســیون پرداخت می کند، تصریح کرد: او هر چقدر دوست 
دارد پاداش می دهد. یک بار از سوی آقای مرادی به من گفتند که اگر وزنه ۲۵۰ 

کیلوگرم را بزنم ۲۰۰ هزار تومان پاداش می دهد. 

نادر محمدخانی،  مدافع اسبق تیم ملی فوتبال از خاطراتش می گوید

کاشعلیپروینسلطانمیماند

حامد رشیدی:

کادر فنی کشتی آزاد باید به من هم فرصت بدهد
بازنده های من به تورنمنت خارجی رفتند

نایب  قهرمان المپیک توکیو: 

با بدن خسته و کوفته باید عدس پلو بخوریم

ایران در حالی اردوی خود را به قطر برده که میزبان جام 
جهانی خود در اسپانیا به سر می برد و هیچ یک از تیم های 

حاضر در جام جهانی اردویی در دوحه نداشته اند.
به گزارش ایســنا، اردوی تیم ملی فوتبال ایران از هفته 
گذشته در کشور قطر آغاز شده و ملی پوشان ابتدا در کمپ 
باشگاه السد و ســپس در کمپ »الارسال ۲« تمرین کرده 
است و در روزهای آینده برای برگزاری دیدار دوستانه مقابل 

الجزایر در این دوحه آماده می شــود. پــس از اینکه اردوی 
ایران در کشور کانادا لغو شد و برنامه های این تیم یک شبه 
و در آستانه ســفر به کانادا به هم ریخت، تیم ملی دو، سه 
روز در تهران تمرین کرد تا حداقل فرصت آماده ســازی را 
از دست ندهد و بازیکنان هماهنگی حداقلی با اندیشه های 
دراگان اسکوچیچ به دســت بیاورند. تیم ملی سپس ایران 
را به مقصد قطر ترک کرد تا شــاید دیدار دوستانه ای را در 

این کشور هماهنگ کند اما در نهایت یک بازی برای ایران 
هماهنگ شد که با برنامه ریزی این تیم برای انجام دو یا سه 
بازی، فاصله بسیاری دارد. نکته عجیب درتصمیم فدراسیون 
فوتبال ایران برای برگزاری اردو، آب و هوای گرم و شــرجی 
قطر است! در واقع کمتر کشوری در این مقطع از سال راهی 
قطر می شــود تا اردوی خود را در این کشــور برگزار کند. 
جالب تر اینکه ایران تنها تیم حاضر در میان تیم های صعود 
کننده به جام جهانی است که در این مقطع از سال، قطر را 

برای اردوی خود انتخاب کرده است.
از زمان برگزاری قرعه کشــی جام جهانی، هیچ کشوری 
که ســهمیه این مسابقات را کسب کرده باشد، در قطر اردو 
نزده و ایران به اولین کشور در این زمینه تبدیل شد که باید 
دید آیا این مساله نشــان دهنده درایت مسئولان تیم ملی 
اســت یا این یک تصمیم اشتباه و شاید هم از روی ناچاری 

بوده است؟
 آیا اردوی تیم ملی فوتبال در قطر عقلانی بود؟

به خاطر همین آب و هوای نامناسب در خرداد ماه بود که 
فیفا با موکول شدن جام جهانی از این مقطع از سال به پاییز 
موافقت کرد تا برای نخســتین بار در تاریخ، جام جهانی در 
اواسط مسابقات باشگاهی برگزار شود. در نتیجه جام جهانی 
امسال از ۳۰ آبان تا ۲۷ آذر برگزار می شود که شرایط آب و 

هوا در قطر بسیار معتدل و مناسب است.
ماجرا وقتی عجیب تر می شود که بدانیم تیم ملی قطر که 

خود میزبان جام جهانی اســت، اردوی تدارکاتی خود را در 
کشور اسپانیا برگزار کرده است. به این ها، به تیم هایی مانند 
عربستان هم باید اشــاره کرد که در اسپانیا اردوی خود را 
برگزار کرده و از آب و هوای گرم و شــرجی خلیج فارس در 

این مقطع از سال، فاصله گرفته است.
از تصاویر منتشر شده در اردوی تیم ملی ایران در کشور 
قطر مشخص است که بازیکنان تمرینات خود را در ساعات 
پایانی روز و با حداقل پوشش انجام می دهند تا گرمای هوا 

قابل تحمل تر شود.
تنها تیم هایی که در این برهه از سال راهی قطر شده اند، 
تیم هــای حاضر در پلی آف جام جهانی در قاره های آســیا، 
اقیانوسیه، آمریکای شمالی و جنوبی هستند که در آستانه 
برگزاری دیدارهای رســمی خود هستند. به جز این، ایران 
هم در قطر حضــور دارد که طبیعتا باید اردوی خود را اگر 
در تهران برگزار می کرد، قطعا شرایط بهتری نسبت به قطر 
می داشت. نگاهی به وضعیت آب و هوایی قطر نشان می دهد 
که دمای هوا در قطر در برخی از ساعات تا ۴۲ درجه سانتی 
گراد هم بالا می رود و هنگام تمرین تیم ملی در ساعت ۱۹ تا 
۲۰ هر شب، دمای هوا روی ۳۴ درجه سانتی گراد قرار دارد.
اگر چه این تصمیم به ناچار و برای پیدا کردن چند بازی 
دوستانه در قطر گرفته شــده اما قطعا قطر بهترین گزینه 
برای ایران و تیم ملی نبود و این مدل آماده ســازی، یکی از 

ضعیف ترین ها در تاریخ فوتبال ایران است.

تفاوت ایران با ۲۹ تیم حاضر در جام جهانی قطر!

تغییر در کادر فنی پرسپولیس 
با تصمیم یحیی گل محمدی 
دو مربــی ایــن تیــم از جمع 

پرسپولیسی ها جدا می شوند.
به گزارش ایســنا، باشــگاه 
پرســپولیس که فصــل نقل  و 
را خیلی زود شــروع  انتقالات 
کرده و با ســه بازیکن  قرارداد 
بسته است، حالا به فکر تغییرات 

در کادر فنی خود است.
در همین رابطه بعد از جلسه یحیی گل محمدی با رضا  درویش، قرار بر این 
شده در صورتی که گزینه مناسبی برای جانشینی مربیان دروازه بان و بدنساز تیم 
وجود داشــت، داود فنایی و مظاهر رحیم پور از جمع سرخ ها جدا می شوند تا دو 
مربی جدید وظیفه بدنسازی و هدایت دروازه بانان پرسپولیس را بر عهده بگیرند. 
درباره حمید مطهری هم هنوز هیچ چیز قطعی نشده اما با توجه به پیشنهاداتی 

که به دست این مربی رسیده احتمالا او هم از پرسپولیس جدا خواهد شد.

تعویق عجیب انتخابات سوارکاری در دقیقه ۹۰  
مجمع انتخاباتی فدراسیون 
اسلامی  جمهوری  سوارکاری 
ایران بــه یکباره بــا ۱۰ روز 
تاخیر از ۲۱ بــه ۳۱ خرداد، 

موکول شد.
درحالی  ایسنا،  گزارش  به 
انتخاباتی  بود مجمع  که قرار 
فدراسیون ســوارکاری شنبه 
۲۱ خرداد ســال جاری با حضور ۳ نامزد شــامل محمدکاظمیان،  محمد اســد 
مسجدی و مسعود خلیلی برگزار شود، بر اساس اعلام وزارت ورزش و جوانان به 
دلیل بررسی و رسیدگی به ادعاها و شکایت های واصله برخی کاندیداهای احراز 

پست ریاست این فدراسیون، با ۱۰ روز تعویق زمانی روبرو شد.
بر اســاس اعلام مهدی ختار، دبیر مجمع انتخاباتی فدراسیون سوارکاری به 
ایسنا، تا کنون تعویق ۱۰ روزه انتخابات سوارکاری از سوی وزارت ورزش و جوانان 
به صورت رســمی به فدراسیون سوارکاری اعلام نشده است و هنوز تکلیف این 

مسئله مشخص نیست.
بر اســاس اعــلام وی، نکته قابل تامــل اینکه به دلیل حضــور در انتخابات 
فدراســیون سوارکاری که قرار بود فردا )شــنبه( ۲۱ خرداد برگزار شود، برخی 
روسای هیات های ورزشی به تهران سفر کرده اند و برخی در حال سفر به تهران 

هستند و تا کنون در مورد تعویق انتخابات چیزی به آن ها اعلام نشده است!

آمار گلزنی هری کین چشمگیرتر از مسی و رونالدو 
مهاجم تیــم ملی انگلیس 
توانســته رکورد گلزنی بسیار 
خوبی داشته باشد.  به گزارش 
ایسنا و به نقل از دیلی میرور، 
هری کین با گلزنی در دیدار 
برابر آلمان به رکورد ۵۰ گل 
زده در تیم ملی انگلیس رسید 
و فاصله خــود را با وین رونی 
بــه ۳ گل کاهــش داد. نکته جالب اینکه ۴۸ گل از ۵۰ گل هری کین  از داخل 
محوطه جریمه به ثمر رســیده است. او ۳۵ گل را با ضربه پای راست و ۶ گل با 
پای چپ و ۹  گل را با ضربه ســر به ثمر رســانده است.  مهاجم تاتنهام با وجود 
انجام تقریبا ۵۰ بازی بین المللی کمتر از اسطوره منچستریونایتد، اکنون تنها ۳ 
گل از رکورد رونی فاصله دارد. در واقع، کین به طور میانگین ۰.۷ گل در هر بازی 
برای کشورش به ثمر رسانده است، در حالی که میانگین گلزنی رونی در تیم ملی 
انگلیس ۰.۴۵ گل زده در هر بازی است.  کین همچنین فصل موفقی را در سطح 
باشگاهی سپری کرد و با ثبت ۱۷ گل و ۹ پاس گل در لیگ برتر به تیم آنتونیو 
کونته کمک کرد تا به لیگ قهرمانان اروپا صعود کند. هری کین تنها در ۷۱ بازی 
برای ســه شیرها موفق به کسب این آمار شده است. او هفتاد و دومین بازیکنی 
است که برای تیم ملی خود به حداقل ۵۰ گل رسیده است، اما سرعتی که هری 
کین برای رســیدن به این تعداد گل داشته است بسیار چشمگیر است و حتی 
از کریستیانو رونالدو و لیونل مسی نیز سریع تر بوده است.مسی و رونالدو هر دو 

بیش از ۱۰۰ بازی انجام دادند تا به ۵۰ گل برای کشورشان برسند.

اخبار کوتاه


